

## Arndt Weisshuhn

Arndt Weißhuhn ist Mitgründer und Geschäftsführer bei XTECH ([www.xtech.ai](http://www.xtech.ai)), einem Technologie-Startup, welches die Machine-to-Machine (M2M) Economy ermöglicht. Arndt zeichnet für die technische Seite bei XTECH verantwortlich. Zuvor war Arndt Sitemanager bei Ixonos mit Hauptsitz in Helsinki. Er leitete das Geschäft des IT-Dienstleisters in Deutschland und betreute Kunden unter anderem aus den Bereichen Automotive, Mobile und Startups. Davor war er bei der WPP-Tochter Iconmobile Group in Berlin beschäftigt. Iconmobile ist eine internationale Beratung im Bereich mobiler Business Solutions. Zu Iconmobile kam Arndt von Nokia, wo er als Key Account Manager für Nokia Siemens Networks tätig war.



Arndt hat einen Master in Marine Engineering der University of Newcastle-upon-Tyne.  
<https://www.linkedin.com/in/arndtweissshuhn/>

Arndt Weißhuhn is cofounder and managing director at XTECH, ([www.xtech.ai](http://www.xtech.ai)), a technology-startup that enables the machine-to-machine (M2M) economy. Arndt is responsible for all technical things at XTECH. Before founding XTECH, Arndt was sitemanager at Ixonos, a company headquartered in Helsinki. He was running the German business of the IT-service company and managed clients from the of automotive industry, mobile industry und startups. Prior to this he was employed at WPP-subsiary Iconmobile Group in Berlin. Iconmobile is an international consulting agency for mobile business solutions. Arndt came to Iconmobile from Nokia where he worked as key account manager for Nokia Siemens Networks. Arndt holds a master in Marine Engineering from the University of Newcastle-upon-Tyne.

<https://www.linkedin.com/in/arndtweissshuhn/>

**Bildmaterial/ Pictures:** <https://xtech.ai/company/press/>